
Protokół Nr XLI/2009 
z XLI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 10 lipca 2009 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi. 

Sesj a rozpoczęła się o godzinie 12: 00 i trwała do godziny 15: 3 O. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 18 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Ryszard Surowiec stwierdził 
quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał przez Radę Powiatu. 

Przewodniczący Rady powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Starostę, Pana Wicestarostę, 
Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, Przewodniczącego Rady Gminy Nowosolna - Marka 
Markiewicza, Wójta Gminy Nowosolna - Tomasza Bystrońskiego, Zastępcę Komendanta 
PPSP - Pana Marka Dudę, Przedstawicieli Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska w Łodzi, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy - Pana Krzysztofa Błaszczyka, 
Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Panią Urszulę Łużniak, Dyrektora 
ZSP Nr 1 w Koluszkach - Pana Marka Piaseckiego, Naczelników Wydziałów, pracowników 
Starostwa oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad XLI Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Zarządu Powiatu o wprowadzenie zmian 
w porządku obrad, mianowicie wprowadzenie dodatkowych uchwał do podjęcia oraz zmianę 
kolejności niektórych punktów. 

Poddano pod głosowanie wprowadzenie zmian do proponowanego porządku. Rada wyraziła 
zgodę na wprowadzenie zmian jednogłośnie, przy ilości głosów: "za" - 15, "przeciw" - 0, 
"wstrzymuję się" - O. 

Poddano następnie pod głosowanie prZYJęCIe porządku obrad z przedstawionymi 
poprawkami. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy ilości głosów: "za" -15, 
"przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - O. 

Przyjęty porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu XL Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przYJęCia pomocy rzeczowej od gmmy Andrespol 
na realizację zadania pn. "Modernizacja dróg powiatowych" polegającego 
na przebudowie nawierzchni drogi powiatowej Nr 1130E (H. Sawickiej) o długości 
510mb (odcinek od ulicy Tuszyńskiej do granic miasta). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol 
na realizację zadania publicznego w 2009 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie inwestycji przez Gminę 
Andrespol i przyjęcia pomocy rzeczowej na realizację zadania pn. "Przebudowa 
odcinka drogi powiatowej Nr 2912E - ul. Brzezińskiej w gminie Andrespol". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/435/2009 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 22 maja 2009r. w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od Gminy Andrespol w 2009 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Wojewódzkiego Inspektora 
Ochrony Środowiska w Łodzi o stanie środowiska na obszarze Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego za 2008 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w 2008 roku Strategii 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

12. Podjęcie uchwały sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania nagród ze specjalnego 
funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 95002007 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 28 czerwca 2007r. w sprawie ustalenia dla 
pracowników niebędących nauczycielami, zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Łódzki W schodni, wysokości najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia dla nich w 
porozumieniu z pracodawcami wartości jednego punktu w tabeli stawek miesięcznego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz uchylenia uchwały Nr 2351XXIII/2008 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie zmiany 
uchwały Nr 95002007 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 28 czerwca 
2007r. w sprawie ustalenia dla pracowników niebędących nauczycielami, 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Łódzki Wschodni, wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz ustalenia dla nich w porozumieniu z pracodawcami wartości 
jednego punktu w tabeli stawek miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 2421XXIII/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz porozumienia 
w przedmiocie wartości jednego punktu stanowiącego podstawę do ustalenia 
wynagrodzenia dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na majątek Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego środka trwałego od gminy Rzgów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/420/2009 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 24 marca 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminie Brójce w 2009 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/456/2009 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 19 czerwca 2009 r. w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Dąbrowskiego 

na usuwanie skutków powodzi. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2009. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2009. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLl452/2009 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 19 czerwca 2009 r. w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od gminy Nowosolna w 2009r. z przeznaczeniem na realizację zadania pn. 
"przebudowa drogi powiatowej nr 1I51E - w Wiączyniu Dolnym w gminie 
Nowosolna w powiecie łódzkim wschodnim na odcinku około 1.000m". 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2009. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2009 - 2013. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2007 - 2015 przyjętego Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego do "Programu Wyrównywania Różnic Między Regionami II". 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
do projektu określonego dla Poddziałania 5.2.1. "Modernizacja zarządzania 

w administracji samorządowej". 
27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Koluszki. 
28. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
29. Wolne wnioski i sprawy różne. 
30. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przyjęcie protokołu Z XL Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. 
Zapytał czy są uwagi do jego treści. Uwag nie zgłoszono, protokół został przyjęty 

jednogłośnie przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

c Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie Z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o przedstawienie informacji z prac Zarządu 
w okresie międzysesyjnym. 

Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni poinformował, że Zarząd odbył 4 
posiedzenia. Z trzech przygotowana została informacja pisemna, stanowiąca załącznik nr 3 
do protokołu. Poza tym w uzupełnieniu Pan Starosta poinformował o przebiegu posiedzenia z 
dnia 7 lipca 2009 r. 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tej sprawie. 

Głos zabrał Pan Waldemar Chałat, który zapytał o zakup schodołaza gąsiennicowego, gdzie 
będzie on umiej scowiony. 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, iż sprzęt ten zostanie zamontowany w Poradni Psychologiczno
Pedagogicznej. Zakup związany jest z programem "Wyrównywanie Różnic między 
Regionami". Jeśli decyzja zostanie podjęta, pozwoli Zarządowi na złożenie wniosku 
o dofinansowanie tego zakupu. 

Pan Jerzy Kabat zwrócił uwagę na zestawienie - zaciągnięcie kredytu bankowego oraz kwotę 
lokaty bankowej. Zapytał czy jest zakończony nabór do szkół Ponadgimnazjalnych i poprosił 
o przedstawienie wyników naboru. 

Pani Agnieszka Biała zapytała czego dotyczą zmIany Regulaminu Organizacyjnego 
Rodzinnego Domu Dziecka w Bukowcu. 

Pani Skarbnik powiedziała, że jeśli chodzi o powołanie komisji przetargowej w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego jest to zgodne z zapisami budżetowymi. Jeśli chodzi 
o lokatę wolnych środków, to są one w budżecie zapisane na realizację konkretnych zadań. 
Jeśli nie ma faktur to te środki znajdują się na lokacie bankowej. 
Pani Skarbnik powiedziała, że nawiązano kontakt z osobą która prowadzi firmę na terenie 
Niemiec i przekazuje darowiznę dla DPs w formie sprzętu. Za każdym razem zarząd wyraża 
zgodę na przyjęcie darowizny i upoważnia dyrektora do zawarcia umowy. 

Pani Iwona Walter-Wisiałkowska powiedziała, że odbył się Zarząd w sprawie określenia 
liczebności klas pierwszych. Liczebność jest mniejsza niż 30 osób w klasach. Powiedziała 
szczegółowo jak się to przedstawia w szkołach. 

Pani Urszula Łużniak poinformowała, że regulamin Rodzinnego Domu Dziecka w Bukowcu 
został zmieniony w dwóch punktach odnośnie praw dziecka w związku ze zmianą 

rozporządzenia. 

Pkt 5. porządku obrad - Interpelacje i zapytania. 

Pan Andrzej Opala złożył interpelację na temat dróg powiatowych (stanowi ona załącznik nr 
~ do protokołu). 

Pani Wiesława Walczak złożyła interpelację na temat dróg powiatowych (stanowi ona 
załącznik nr 5 do protokołu). 

Pkt 6. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przvięcia pomocy 
rzeczowej od gminy Andrespol na realizację zadania pn. "Modernizacja dróg 
powiatowych" polegającego na przebudowie nawierzchni drogi powiatowej 
Nr 1130E (H. SawickieV o długości 510 mb (odcinek od ulicy Tuszyńskiej 
do granic miasta). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol na realizację 
zadania pn. "Modernizacja dróg powiatowych" polegającego na przebudowie nawierzchni 
drogi powiatowej Nr 113 OE (H. Sawickiej) o długości 510mb (odcinek od ulicy Tuszyńskiej 
do granic miasta) omówił Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Realizacja zadania będzie kontynuowana 
przez gminę Andrespol, która przeznacza na ten cel środki finansowe w wysokości 150 tys zł. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w svrawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od gminy Andrespol na realizację zadania publicznego w 2009 r. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Andrespol na realizację 
zadania publicznego w 2009 r. omówił Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Jest to uchwała porządkująca 
nazwę zadania. Podjęta była wcześniej przez Radę uchwałę. Przyjmuje się pomoc rzeczową 
w kwocie 20.000 zł na wykonanie dokumentacji. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie wyrażenia zgody 
na prowadzenie inwestycji przez Gminę Andrespol i przyjęcia pomocy 
rzeczowej na realizację zadania pn. "Przebudowa odcinka drogi powiatowej 
Nr 2912E - ul. Brzezińskiej w gminie Andrespol". 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody a prowadzenie inwestycji przez Gminę 
Andrespol i przyjęcia pomocy rzeczowej na realizację zadania pn. "Przebudowa odcinka 
drogi powiatowej Nr 2912E - ul. Brzezińskiej w gminie Andrespol" został przedstawiony 
przez Pana Dariusza Łukowiaka- Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. Kwota 180 tys. zł będzie pochodziła z budżetu gminy, która 
wnioskuje o udzielenie dotacji z budżetu powiatu w kwocie 30.000 zł. Realizacja będzie 
leżała po stronie gminy Andrespol. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
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Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisj e pozytywnie zaopiniowały powyższy proj ekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmiany uchwalv 
Nr XXXIX/435/2009 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 
22 maja 2009r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Andrespol 
w 2009 roku. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/435/2009 Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego z dnia 22 maja 2009r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy 
Andrespol w 2009 roku omówiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. 
Po rozstrzygnięciu procedury przetargowej oszacowano inwestycję na kwotę 194.800,00 zł. 
Stąd pomoc finansowa z budżetu gminy wyniesie 97.400 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił kilka minut przerwy w celu odbycia posiedzenia przez Zarząd 
Powiatu. 

Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Łodzi o stanie środowiska 
na obszarze Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2008 rok. 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska w Łodzi przedstawił sprawozdanie o stanie 
środowiska na obszarze Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2008 rok, zgodnie 
z załącznikiem nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy 
Kabat poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Pan Jerzy Kabat zapytał o ewentualne zagrożenia jeśli chodzi o stan zagrożenia środowiska 
na terenie całego województwa. Jak pod tym względem jest sklasyfikowany Powiat Łódzki 
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Wschodni. Ponadto zapytał, czy WIOŚ ma wpływ na pozyskiwanie środków unijnych 
związanych z ochroną środowiska i rozdysponowania tych środków w naszym województwie. 

Inspektor odpowiedział, ze Powiat wypada dobrze jeśli chodzi o powietrze. Gorzej jest 
ze stanem wód powierzchniowych. Jeśli chodzi o drugą część pytania, to WIOŚ dokonuje 
oceny wpływu, natomiast nie ma na rozdysponowywanie środków. 

Pan Włodzimierz Bereziński zapytał o sytuacj ę, że na terenie gminy Tuszyn na terenach 
rolniczych nie można lokalizować wiatraków. 

Inspektor odpowiedział, że to jest w gestii wójta, gdyż WIąze się to z zapIsamI planu 
zagospodarowania przestrzennego i oceną oddziaływania na środowisko. 

Pan Tomasz Bystroński zapytał o dzikie wysypisko śmieci w Kalonce, ma informacje, że jest 
to bomba ekologiczna. Zapytał również o sytuację spalania śmieci przez mieszkańców. 
Poprosił o pomoc WIOŚ o włączenie się w tą sprawę. 

Inspektor powiedział, że nie ma możliwości monitorowania dzikich wysypisk. Wysypiska są 
monitorowane przez odpowiednio zamontowany sprzęt. Można jedynie pobrać próby z gleby 
żeby dokonać oceny zagrożenia. Odnośnie wchodzenia na kontrolę do osób nieprowadzących 
działalności gospodarczych. Można złapać na gorącym uczynku, natomiast nie można 
dokonać odpowiednich pomiarów. Podstawą są oględziny. 

Pani Aleksandra Kubicka zwróciła uwagę na zły stan rzeki Ner. Zapytała kto nadzoruje rzeki 
na terenie naszego powiatu i do kogo kierować uwagi. Zapytała co jest przyczyną tak złego 
stanu wód powierzchniowych. 

Groźne są ścieki komunalne. Ścieki oczyszczone są w dalszym ciągu ściekami. Jeśli rzeczka 
jest meliorowana, to zdolności do samooczyszczania rzeki się zmniejszają. Problemem są 
także dzikie zrzuty z beczkowozów. Odnośnie stanu technicznego rzeki są odpowiedzialne 
odpowiednie zakłady gospodarki wodnej, w tym przypadku w Poznaniu. 

Pan Wicestarosta odniósł się do konferencji na temat odnawialnych źródeł energii. 
Zaniepokojenie wzbudzają plany inwestycyjne powstania zbiornika koluszkowsko
tomaszowskiego, gdzie wtaczany będzie dwutlenek węgla. Czy tego typu procedura jest 
dopuszczalna na terenach zamieszkanych. Są obawy co do rozszczelnienia takiego zbiornika. 
Czy jest jakaś rola WIOŚ w podejmowaniu takich decyzji. 

Nikt się nie zgłaszał bo nie ma takiego obowiązku. Jeśli będą takie działania to zostaną 
przeprowadzone szczegółowe badania geologiczne i wybrane zostaną bezpieczne pokłady 
geologiczne. 

Pan Kobus odniósł się do konieczności zmiany prawa w zakresie ochrony środowiska. 
Wywożenie ciężarówkami śmieci jest dla prokuratury niską szkodliwością czynu. Zwrócił się 
z prośbą o pomoc przy karaniu ludzi za działania przeciwko środowisku. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 1, uchwała została podjęta. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie raportu. 
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Pkt 11. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z realizacji w 2008 roku Strategii Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marka Jarzębskiego - Wicestarostę Łódzkiego 

Wschodniego. Obowiązek przedstawiania corocznie sprawozdania z realizacji strategii 
powiatu wynika z zapisów strategii. Przygotowane zostało na podstawie danych uzyskanych 
z jednostek i z gmin. Strategia była tworzona w oparciu o obietnice środków z unii 
europej ski ej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie uchwaiv sprawie przyjęcia regulaminu 
przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Łódzki Wschodni za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 
wychowawczej i opiekuńczej. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Iwonę Walter-Wisiałkowską - Naczelnika 
Wydziału Polityki Społecznej. Projekt uchwały został przygotowany na podstawie zmian 
w Karcie Nauczyciela, polegającego na zmianie i rozszerzeniu zakresu zadań, za realizację 
których mogą być przyznane nagrody ze specjalnego funduszu nagród, należało dostosować 
Regulamin przyznawania nagród do nowych zapisów Karty Nauczyciela. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 1 Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 13. porządku obrad - Podjęcie uchwaiv w sprawie uchylenia uchwały 
Nr 95/X/2007 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 28 czerwca 2007r. 
w sprawie ustalenia dla pracowników niebędących nauczycielami, 
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zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Łódzki Wschodni, wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia dla nich w porozumieniu 
Z pracodawcami wartości jednego punktu w tabeli stawek miesięcznego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz uchylenia uchwalv Nr 235/XXIII/2008 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 kwietnia 2008r. w sprawie 
zmiany uchwalv Nr 95/X/2007 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 
28 czerwca 2007r. w sprawie ustalenia dla pracowników niebędących 

nauczycielami, zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni, wysokości najniższego 

wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia dla 
nich w porozumieniu z pracodawcami wartości jednego punktu w tabeli 
stawek miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Iwonę Walter-Wisiałkowską - Naczelnika 
Wydziału Polityki Społecznej. Projekt uchwały przygotowany został w związku z uchyleniem 
rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie zasad wynagradzania pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych samorządu terytorialnego 
na podstawie, którego podjęte były wcześniejsze uchwały. Rady Powiatu, w treści dotyczące 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników niebędących nauczycielami, zatrudnionych 
w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat. Jednocześnie weszły w życie nowe 
przepisy określające sposób ustalania tegoż wynagrodzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie uchylenia uchwały 
Nr 2421XXIII/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 kwietnia 
2008r. w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w pierwszej kategorii 
zaszeregowania oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu 
stanowiącego podstawę do ustalenia wynagrodzenia dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, że dotyczy to jednostek organizacyjnych powiatu w związku ze zmianą 
przepisów, podobnie jak w przypadku poprzedniej uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 15. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przyjęcie na majątek Powiatu Łódzkiego Wschodniego środka trwałego 
od gminy Rzgów. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Z uwagi na budowę obiektu Centrum zapatrzenia Hurtowego Makro Cash and Carry 
na nieruchomości znajdującej się w rejonie ulic Rudzkiej i Łódzkiej w Rzgowie, powstała 
konieczność przebudowy układu komunikacyjnego związanego z funkcjonowaniem centrum. 
Zgodnie z przepisami przebudowa, remont, utrzymanie i ochrona dróg publicznych mogą być 

( realizowane przy udziale środków rzeczowych i pieniężnych świadczonych przez osoby 
fizyczne i osoby prawne oraz jednostki organizacyjne nie posiadające osobowości prawnej. Z 
uwagi na fakt, iż potrzeba przebudowy układy komunikacyjnego wyszła od inwestora, to 
Makro zobowiązało się własnym kosztem i staraniem zrealizować przebudowę ul. Rudzkiej, 
za zgodą zarządcy drogi. Ponadto Makro zobowiązało się do nieodpłatnego przekazania 
Gminie Rzgów zrealizowanych inwestycji. Makro przekazało stosownymi protokołami 
zrealizowane inwestycje na drodze powiatowej i gminnej. Gmina Rzgów przekazuje 
zakończone zadanie na majątek Powiatu Łódzkiego Wschodniego dotyczące drogi 
powiatowej Nr 1195E - ul. Rudzkiej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXVlI420/2009 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Z dnia 
24 marca 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Brójce 
w 2009 roku. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, iż przedmiotowa uchwała zakładała współfinansowanie w 50% zakupu 
remontera drogowego. Po rozstrzygnięciu procedury przetargowej Gmina zdecydowała 

o zakupie remontera za kwotę 161.040,00 zł. W związku z tym ulega zmniejszeniu kwota 
pomocy finansowej do 80.000,00 zł. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 1 Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" -18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XLI/456/2009 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodnief!o z dnia 
19 czerwca 2009 r. w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, iż w uchwale tej dokonano błędnych zapisów. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta j ednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pkt 18. porządku obrad -Podjęcie uchwalv w sprawie pomocy finansowej 
dla Powiatu Dąbrowskiego na usuwanie skutków powodzi. 

\ Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Kwota pomocy finansowej dla Powiatu Dąbrowskiego na usuwanie skutków powodzi ma 
wynosić 20.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Pkt 19. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która omówiła szczegółowo proponowane zmiany zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pkt 20. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która przedstawiła szczegółowo proponowane zmiany zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pkt 21. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian v uchwały 
Nr XL/452/2009 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 19 czerwca 
2009 r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Nowosolna w 2009r. 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej 
nr 115IE - w Wiączvniu Dolnym w gminie Nowosolna w powiecie łódzkim 
wschodnim na odcinku okolo 1.000m". 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Niniejszą uchałą proponuje się dokonanie zmian polegających na wprowadzeniu zapisu, iż 
przyjmuje się pomoc finansową w formie dotacji celowej od gminy Nowosolna w wysokości 
184.383,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

12 



Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pkt 22. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która przedstawiła szczegółowo proponowane zmiany zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

( Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pkt 23. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w svrawie aktualizacji 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na lata 2009 - 2013. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu. 
Zmiany związane są w zakresie planowanego w WPI zadania inwestycyjnego pn. 
"Zwiększenie dostępności regionu poprzez przebudowę drogi powiatowej Nr 2912E i 
gminnych Nr 121230E, Nr 121249E". 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Pkt 24. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmiany w Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015 
vrzv;ęteJ!o Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 
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( 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Barbarę Ignatowską - Skarbnika Powiatu, 
która powiedziała, iż wiąże się to z omówionym powyżej projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Pkt 25. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w slJrawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie Powiatu Łódzkiego Wschodniego do "Programu 
Wyrównywania Różnic Międ?)J Regionami II". 

Projekt uchwały omówiony został przez Panią Urszulę Łużniak - Kierownika Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie. Istnieje konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały 

ze względu na przystąpienie Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Koluszkach 
do "Programu Wyrównywania Różnic Między Regionami II". 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Pkt 26. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przystąpienia Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego do projektu określonego dla Poddziałania 5.2.1. 
"Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej". 

Projekt uchwały zakłada przystąpienie do programu pn. "Modernizacja zarządzania w 
administracji samorządowej", który będzie finansowany przez Europejski Fundusz 
Społeczny. Niniejszą uchwałą upoważnia się Zarząd do podejmowania stosownych działań w 
związku z przystąpieniem do projektu. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opInn Komisji Budżetu l Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
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zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podj ęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pkt 27. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od gminy Koluszki. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Dariusza Łukowiaka- Naczelnika Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przedmiotową uchwałą dokonuje 
się zmiany nazwy zadania inwestycyjnego prowadzonego przez Gminę Koluszki. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 

( poinformowali, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 18, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Pkt 28. porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Odpowiedzi na interpelacje przedstawione zostaną na kolejnej sesji. 

Pkt 29. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pan Wicestarosta poinformował o piśmie Zarządu Powiatu w Brzezinach z inicjatywą 

stworzenia spółki prawa handlowego składającego się z szeregu podmiotów samorządowych 
w celu prowadzenia szpitala w Brzezinach. Zaproponowano podjęcie uchwały, niemniej 
jednak zarząd jest w trakcie rozeznania sytuacji, zaproponowano zorganizowanie spotkania , 

\, wszystkich tych podmiotów. Nie uzyskano jeszcze odpowiedzi na temat, kiedy takie 
spotkanie będzie miało miejsce. 

Drugą sprawą przedstawił propozycję zorganizowania szkolenia dla radnych. Poruszono 
temat finansowania szkolenia. 

Pan Konrad Kobus zaproponował, żeby koszt szkolenia nie był pokrywane ze środków Biura 
Rady, lecz ze środków własnych radnych. 
Pan Wicestarosta powiedział, że szkolenie takie byłoby bardzo pomocne dla Radnych przy 
wykonywaniu ich :funkcji i szkolenia tego typu są pokrywane z budżetu Rady. 
Pan Starosta powiedział, jakie istnieją typy szkoleń i jak kształtują się koszty podobnych 
szkoleń. 

Sprawa została pozostawiona do indywidualnego rozpatrzenia przez Radnych. 
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Pkt 30. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego. 

Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Powiatu 

Pan Przewodniczący podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XLI Sesji Rady Powiatu. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Rady 
Powiatu Łódzkie o Wschodniego 
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